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Dot. pisma zaciekawionych mieszkańcow z dzie|nicy Trzech Wieszczy

Proszę o odpowiedż. na pismo , które otrzymatem jako radny z dzie|nicy Trzech
Wieszczy. Pismo w całoŚci stanowi treśÓ mojej interpe|acji:
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Jesteśmy nieformalną grupą mieszkańców osiedla Trzech Wicszczów. Wspólnie z
sąsiadami zaczę|iśmy się zastanawiaó co ma być robione na placu przy skrzyŻowaniu ulic
Goszczyńskiego i Pułaskiego, ponicwaŻ p|ac tam jest ogołocony i jakby przygotowany do
jakiejś budowy. Piszemy z proŚbąo dowiedzenie się co tam ma byÓ i czy miasto ma jakieś

plany na ten tęmat? Naszc osiedlc jest spokoj ne i zaciszne' duzo osób ma małe dzieci i sątu
tcz osoby starsze, a ulica Goszczyńskiego jest mało ruchliwa i nie uciązliwa. Taki stanrzeczy
nam odpowiada,toteŻobawiamy się czy nie wybudujątam np. stacji benzynowej, co
stanowiłaby zagroienie wybuchem, czy zatruciem wody, a jeŻdŻące samochody to hałas i
dodatkowe niebezpieczeństwo dla mieszkańców naszych bloków. Zwracamy się z uprzejmą
prośbą o powiedzenie nam co tam ma byó i czemu nikt się znami nie konsultuje i nie pyta nas

o opinie na temat przebudowania naszej okolicy.

Zpowazaniem,

zaciekawieni mieszkańcy

Z powaŻaniem
Jerzy Zając
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